
Відокремлений структурний підрозділ 

«Конотопський індустріально-педагогічний 

фаховий коледж Сумського державного університету» 

 

ПРОТОКОЛ № 1 

засідання циклової комісії психолого-педагогічних дисциплін 

30.08.2023 р.                                                                                            м. Конотоп 

 

Присутні: 

Голова циклової комісії - Бадьор І.В. 

Члени комісії: Казимірчук Р.І., Вєтрова О.Д., Малащук Г.А., Владимирова 

Н.В., Казимірчук Н.В. 

Представники ради роботодавців: Водоп’янов А.В., Фатюшина Г.П. 

Відсутні: Назимко Н.С.                       

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ : 

 

1. Розгляд та затвердження плану роботи циклової комісії. 

2. Розгляд та затвердження робочих програм навчальних дисциплін та 

силабусів. 

3. Розгляд та затвердження індивідуальних планів роботи викладачів, 

планів роботи гуртків.  

4. Розробка плану спільної діяльності з роботодавцями. 

 

      1. СЛУХАЛИ: Голова циклової комісії Бадьор І.В. запропонувала 

визначити завдання роботи циклової комісії на 2023/2024 рік, враховуючи 

основну проблему освітньої діяльності закладу, пріоритетні напрямки 

розвитку коледжу та висновки із звіту циклової комісії за минулий навчальний 

рік. Особливу увагу звернула на планування актуальних педагогічних проблем 

для обговорення на засіданнях циклової комісії, розробку графіка показових 

занять, визначення тематики власних методичних розробок, підготовка 

публікацій, організація науково-дослідної роботи обдарованої молоді. 

 

      ВИСТУПИЛИ: Вєтрова О.Д. – запропонувала внести до переліку 

тематики актуальних питань обговорення на засіданнях циклової комісії 



питання створення методичного комплексу на навчальному порталі для 

забезпечення диференційованого підходу контролю знань в умовах 

дистанційного навчання. 

Казимірчук Р.І. – враховуючи особливості організації навчально-виховного 

процесу в умовах воєнного стану, запропонував у 2023/2024 навчальному році 

затвердити основною проблемою методичної роботи циклової комісії: 

«Оптимізація методів викладання та контролю знань здобувачів освіти в 

умовах змішаної системи навчання». 

      УХВАЛИЛИ: Затвердити план роботи циклової комісії психолого-

педагогічних дисциплін на 2023-2024 навчальний рік. 

     2. СЛУХАЛИ: Голова циклової комісії Бадьор І.В. зробила аналіз щодо 

відповідності робочих програм та силабусів основним дидактичним вимогам 

та структурі. Особливу увагу звернула на оновлення переліку літератури, 

визначення змісту питань самостійної роботи та літератури для опрацювання, 

відповідність компетенцій та результатів навчання ОПП.  

      ВИСТУПИЛИ: Казимірчук Р.І. звернув увагу на відтворення в силабусах 

міжпредметних зв’язків дисциплін психолого-педагогічного циклу. 

УХВАЛИЛИ: затвердити робочі програми навчальних дисциплін та 

силабусів. 

     3. СЛУХАЛИ: Голова циклової комісії Бадьор І.В. ознайомила з змінами в 

структурі індивідуального плану роботи викладача. Особливу увагу звернула 

на зміст розділу «Інноваційна робота» та перелік форм і напрямків роботи 

викладача.  

ВИСТУПИЛИ: Вєтрова О.Д. запропонувала в розділ «Наукова робота» 

внести участь в науково-практичних конференціях здобувачів освіти з 

актуальних психолого-педагогічних проблем. 

Казимірчук Р.І. – звернув увагу на розширення змісту гурткової роботи для 

вирішення завдань індивідуального плану роботи викладача. 

      УХВАЛИЛИ: Затвердити індивідуальні плани роботи викладачів та плани 

гуртків на 2023-2024 навчальний рік. Поповнити бібліотеку новими 

підручниками з предметів психолого-педагогічного циклу. 

4. СЛУХАЛИ: Директор ДПТНЗ «Конотопське ВПУ» Фатюшина А.П. 

запропонувала внести в план спільної діяльності такі напрямки роботи: 

- опитування щодо вивчення потреб закладів системи ПТО в поповнені 

майстрами виробничого навчання; 

 - аналіз працевлаштування випускників спеціальності «Професійна освіта» 

та умов для професійної адаптації в закладах професійно-технічної освіти; 



 - участь роботодавців в підсумкових формах контролю якості підготовки 

випускників спеціальності «Професійна освіта».  

 Голова циклової комісії Бадьор І.В. запропонувала розширити план 

співпраці заходами щодо створення необхідних умов практичної підготовки 

та професійного самоствердження майбутніх майстрів виробничого навчання 

в закладах системи ПТО. 

ВИСТУПИЛИ: Казимірчук Р.І. звернув увагу на підвищення якості 

профорієнтаційної роботи в ДПТНЗ для забезпечення зворотнього зв’язку в 

підготовці інженерно-педагогічних кадрів для професійно-технічної освіти.  

      УХВАЛИЛИ: Затвердити план спільної діяльності з роботодавцями. 

 

    

Голова циклової комісії 
 

Ірина БАДЬОР 

 


